

## YC-913

### 雙面單色木紋印刷機

### TWIN PLANE SINGLE COLOUR WOOD GRAIN PRINTING PRESSES



#### 特性：

1. 雙面印刷同時進行，作業一次完成，不需來回翻轉送料，省時，省力。
2. PU輪，印刷版輪換裝容易，僅需將印刷版及PU輪支固定套拆下即可換裝，省時、省力。
3. 油墨回收迅速方便。
4. PU輪，印刷版輪之刮刀調整位置，可同時同步調整其間隔距離。
5. 本機適於四方形、長方形等之平面、小彎曲面，扁名不規則面印刷使用，諸如：壁板、折門、木片或塑膠窗簾等。

#### FEATURES :

1. Twin planes printing work can be processed once, not to need to turn over for feeding, labour & time saving.
2. Easy for replacing the PU roller & printing roller which is just to disassembly the locking bushing for PU & printing roller and replaced, time& labour saving.
3. Convenient & rapid for ink recollecting.
4. The scrapping knife positon & range of PU roller & printing roller can be adjusted simultaneously.
5. The feeding speed can be adjusted coupled with printing speed.
6. The printing press is very suitable for the planes of square, rectangular etc., profile, small curve plane and irregular flatten planes printing use such as: wall panel, folding door and wood sheet blinds or plastic blinds etc.,

#### 規格SPECIFICATIONS :

型式 Model	印刷速度 Printing speed	有效印刷寬度 Eff. Printing width	印刷滾筒直徑 Printing roller size	動力 Power	電壓 Voltage	機械尺寸 Machine size	裝箱尺寸 Measurement	淨重/毛重 N.W./G.W.
YC-913	0-60m/min	200-300mm 或更大 or more larger	125*200mm	1HP	220V/3P	1180*1200*1500mm	1280*1300*1600mm	720kg/1000kg

BACK